
Svečanom sjednicom obilježen Dan Grada Novoga Marofa  

8.6.2024.

Dan Grada Novoga Marofa obilježen je u petak svečanom sjednicom Gradskog vijeća u 

Kulturnom centru Ivan Rabuzin.

Svim građanima, predsjedniku Gradskog vijeća Grada Novog Marofa Mladenu Benjaku i 

gradonačelniku Siniši Jenkaču čestitke na iznimno uspješnoj godini uputio je i župan 

Varaždinske županije Anđelko Stričak.

- Čestitam na uspjesima i cijelom nizu investicija, što se vidi na svakom koraku. Moram 

spomenuti Istočnu obilaznicu Novog Marofa koja je prošle godine puštena u promet, 

projekt na koji se čekalo više od 30 godina. Investicija je to Hrvatskih cesta veća od 18 

milijuna eura. Uz državne tvrtke i Vladu RH, brojnim projektima je obol dala Varaždinska 

županija, pri čemu se ističu ulaganja u zdravstvo i zdravstvene ustanove te u obrazovanje,

odnosno u Srednju školu Novi Marof i osnovne škole Novi Marof i Podrute. Značajna su 

ulaganja i u energetsku obnovu zgrade javnog sektora na Trgu hrvatske državnosti, a 

ulaganja Županijske uprave za ceste Varaždinske županije lani i u prvoj polovici ove 



godine dosegnule 1,7 milijuna eura. Valja istaknuti i da je Varaždinska županija kupila 

Dvorac Bela I s idejom da se ovdje smjesti sve vezano za srednji vijek s obzirom na to da 

se cijela dolina zove Dolina vitezova – rekao je župan Stričak.

Gradonačelnik Grada Novog Marofa Siniša Jenkač nabrojao je sve značajne projekte koji 

su u proteklih godinu dana realizirani na novomarofskom području, ali i one koji su pred 

realizacijom.

– Dogradnjom Dječjeg vrtića Novi Marof povećat će se postojeći kapaciteti za dodatna 72 

upisna mjesta. Sufinanciranje s nacionalne i EU razine osigurano je i za projekte 

preuređenja Stare škole Novi Marof te adaptacije Stare škole Presečno. Od velike je 

važnosti i Program razvoja širokopojasnog interneta koji obuhvaća Novi Marof, 

Varaždinske Toplice, Ljubešćicu, Visoko, Breznički Hum i Breznicu. Sufinanciranje iz 

Nacionalnog plana oporavka i otpornosti iznosi gotovo 6,5 milijuna eura. Radi se i na 

očuvanju i unapređenju infrastrukture groblja te izgradnje novog groblja. Najznačajnija 

investicija koja će se dogoditi na području grada je svakako ona koju planira Knauf 

Insulation, a valja istaknuti i val stanogradnje na području Novog Marofa, odnosno 

izgradnju nekoliko stambenih zgrada s gotovo 100 stanova koji će biti dovršeni i dostupni 

za prodaju tijekom 2024. i 2025. godine. Kroz ove investicije grad se pozicionira kao 

atraktivna destinacija za poslovanje i život, pružajući brojne prilike za rast i prosperitet – 

istaknuo je Jenkač.

Čestike je uputio i izaslanik predsjednika Hrvatskoga sabora, saborski zastupnik i načelnik 

Općine Gornji Kneginec Goran Kaniški, zatim ministar pravosuđa, uprave i digitalne 

transformacije Damir Habijan, državni tajnik i izaslanik ministra obrane, general Zdravko 

Jakop, dok se u ime načelnika i gradonačelnika obratio načelnik Općine Ljubešćica Nenad

Horvatić.



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 


